
Protokół Nr XXllzOLŁ

Sesji Rady Gminy Belsk Duży

odbytej w dniu 2Iwrześnia 2012 roku

Stan Rady 15 , wszyscy 2 nieobecnych

wg listy obecności . zał.nr.f-.

Spoza Rady udział wzięli :

- Władysław Piątkowski- Wójt Gminy,
- Joanna Ciamarczan - Skarbnik Gminy,
- Wojciech Figurski- Sekretarz Gminy,

- Renata Ostatek - Kierownik referatu podatków l opłat,

- Jerzy Tecław - zastępca kierownika ZGK,

- Jacek Pruszkowski -Zarząd MlR,

- Adolf Maciak - Radny Powiatowy,

- Maria Walewska -Żołcik- Dyrektor GZEAS,

- przedstawiciele jednostek pomocniczych

wg listy obecności . zał. nr.2.

Obradom przewodniczył Pan Andrzej Adamczyk - Przewodniczący Rady Gminy.

Pan Andrzej Adamczyk

Otworzył obrady XXl Sesji Rady Gminy i stwierdził quorum . Powitał przybyłych

gości i obecnych radnych . Zaproponował porządek obrad .

Rada przyjęła jednogłośnie następujący porządek obrad .

A. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum .

B. Powitanie Gości i Radnych .

C. Przyjęcie porządku obrad .

1. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji .

2.Zaopiniowanie i podjęcie uchwał w sprawie :

a) w sprawie określenia wysokości stawek w podatku od środków



transportowych na 2013 rok

b)w sprawie określenia wysokości stawek oraz zwolnień w podatku od

nieruchomości na 2013 rok

c) zmian w budzecie Gminy Belsk Duży na rok 2OI2

d) zmian w budżecie Gminy Belsk Duży na rok 2012

e) zmian w budżecie Gminy Belsk Duży na rok 2012.

3. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności od ostatniej sesji.

4. lnformacja o stanie realizacji wniosków i interpeIacji z poprzedniej sesji.

5. Zgłoszenie przez radnych nowych interpelacji i udzie!enie odpowiedzi przez

Wojta.

6. Zapytania iwolne wnioski.

7.Zamknięcie obrad.

Pkt. 1.

Rada przyjęła jednogłośnie protokół z poprzedniej sesji.

Pan Przewodniczący rozpoczął sesję od sprawozdania Wójta z działalności od

ostatnie sesji, powodem zmiany porządku był wyjazd Wójta .

Zmiany porządku zostały przyjęte przez radnych jednogłośnie.

Pkt. 2.

Pan Wójt poinformował, że będzie dziś brał udział w spotkaniu w Firmie Ferrero

z Ministrem Gospodarki.

Poinformował, że w przyszłym tygodniu wraz z radnym Panem Bogusławem

Sikorskim wyjezdżają na podpisanie umowy na oświetlenie gminne.

Zakończono remonty cząstkowe dróg i wykorzystano wszystkie środki.

Do zrobienia są dwa przepusty na drodze Grotów-Oczesaty, z budżetu nie ma

już środków na inwestycje powiatowe iwojewódzkie.

Powiadomił, że sprawy niezbędne w ramach środków finansowych będą na

pewno zrobione.



Poinformował, że 300 tyś. kosztowały obnizki stawek podatku i przez to jest

mniej wpływów do budżetu.

Wysłano dwa pisma na Nadzwyczajną Komisję Drogową, oddala się budowa

drogi w Skórowie.

Starosta został zaproszony przez Wójta i Przewodniczącego na sesję nie stawił

się .

Przyznano 350 tyś. na drogi powiatowe w tym: dokończenie chodnlka w

kierunku Grotowa, dokończenie drogi w Wiczogórze oraz drogę w Koźlu.

Poprosił o zorganizowanie spotkania komisji rolnictwa w sprawie oświetlenia

miejskiego.

Brak podatku gruntowego na oświetlenia w niektórych miejscowościach.

Z planowanych inwestycji zostało jeszcze:

- ogłoszenie przetargu na kanalizację w Odrzywołku iJarochach-Anielinie
- Rada Gminy przeznaczyła środki w wysokości 70 tyś. na remont w szkole w

Lewiczynie, drugie 70 tyś. przyznalo MEN, 47 tyś. kosztował remont dachu to w

sumie 81tyś. poszło na szkołę w Lewiczynie
- w sprawie Oczesały - Skurów, Mały Belsk wysłano pismo do powiatu, ze

zostało zrobione wszystko w kierunku aby droga ta była zrobiona, mieszkańcy

zgodzili się na nieodptatne przekazanie gruntów na remont tej drogi
- w MZDW odbyło się spotkanie w sprawie drogi 728 dwa tygodnie temu,

dokumentacja będzie robiona od nowa

- geodeci teren Belska są w stanie zrobić na koniec kwietnia 2013 roku i roboty

rozpoczną się dopiero z 20t4 rokiem
- 31 grudnia kończy się pozwolenie na użytkowanie tej drogi wydane przez

Wojta.

Pan Przewodniczący podziękował za wystąplenie Wójtowi i udzielił głosu Panu

Adolfowi Maciakowi Radnemu Powiatowemu.

Pan Adolf Maciak

Poinformował, ze przeniesiono na poniedziałek komisję na, której opiniowane

miały być wnioski 2 schetynówek: Franciszkańskiej w Warce i Puławskiej w



Warce. Poinformował o inwestycji w Nowym Mieście - szpital bez pokrycia

pieniędzy. lnwestycję wyszacowano na 13 milionów, robiony jest przetarg na 5

miIionów.Założono hipotekę z Unii- 3 miliony, środki zewnętrzne25%-

wewnętrzne75oń, a powinno być odwrotnie.

lnwestycja związana ze szpitalem w Grójcu. Następna inwestycja w Warce,

rewitalizacja Muzeum Puławskiego, przeznaczonych miało być 15 milionów,

będzie przeznaczonych 20.

Dwa plsma w sprawie Skurowa i infrastruktury 350 tyś. z gminy Belsk o których

mówił na wstępie Pan Wójt. Na inwestycje w powiecie przeznaczono 1 milion z

tego na drogi 100-150 tyś. może być wygospodarowane na gminę Belsk. Pięć

gmin w powiecie Grójeckim nie miało w tym roku w ogóle zrobionych

inwestycji.

Pan Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań Panu Maciakowi.

pa n sta nlsław wiechowski
Powiedział, że nie były w ogóle brane pod uwagę przerwy w oświetleniu, ale

podkreślił, że jest to słuszna uwaga. Poprosit sołtysów o sporządzenie raportu z

ilości lamp w swoich miejscowościach. Powiedział, że koszt oświetlenia w skali

roku wynosi 500 tyś. ztotych. Zapytał Pana Adolfa Maciaka jakie starostwo ma

plany wobec tego.

Pan Adolf Maciak

Powtórzył, że na inwestycje tylko 1 milion będą mieli w 2013 roku.

pan lreneusz Bałut

Nie krył rozczarownia z tak małej kwoty przeznaczonej na inwestycje.

Poinformował, że niedawno poszerzono drogę w Odrzywołku. Zrobil zdjęcia

drogi. Droga robiona była w 50 latach. Skarpy robione były ręcznie . Rowu nie

będzie, bo wszystko się obsunie. Ztego wynika, że droga ta została źle

zrobiona.

Powiadomił o zablokowanym odpływie wód w Sadkowie Kolonii koło Pana

Dudka ipodtopieniu u Pani Melon.

Pan Adolf Maciak

Zgodził się z Panem Bałutem. Powiedział,że PZD potrzebuje nowoczesnego

sprzętu do modernizacji.



Pan Jan Maciak

Czy to prawda, ze środki ze starostwa idą do innych województw np. Drzewicy?

Pan Ado]f Maciak

Odpowiedział, że dyrekcja robita kostkę przy ośrodku zdrowia w Drzewicy.

Pan Bogdan Zakrzewski

Zapytał o oznakowanie dróg powiatowych i proponuje na tablicę informacji

dołączyć do informacji Belsk.

Ttuczeń na drogę powiatową w Skurowie.

pan Jacek pruszkowski

Zgłosił, ze w najblizszym okresie będzie chciat wcześniej zabierać głos. Zdziwił

się, że dostał tylko jedno zaproszenie na posiedzenie Rady Powiatu.

Poprosił by ich zapraszano.

Przypomniał radnym o obietnicach składanych podczas kampanii, które nie

mają pokrycia w rzeczywistości.

Przygotowany projekt opodatkowania, jeżeli chodzi o wieś, według tego

projektu większość sadowników będzie płaciła podatek przychodowy. Będzie to

większa stawka dla rolnika. Przeliczone z hektarów fizycznych, nie z

przeliczeniowych. Rolnicy chcą slę starać by nie być obciążonymi tymi
podatkami wyzszymi. Pociągnie to za sobą protesty na wsi. MlZ chce zwiększyć

średnią na dofinansowanie, ale młodych rolników.

Pan Adolf Maciak

Zaproponował konsultacje na terenie gminy w sprawie podatku. Nie zgadza się

z panem Jackiem pruszkowskim.

Pkt. 3.

al Pan Andrzej Adamczyk

Odczytał projekt uchwały.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XX!/153/2Ot2 w sprawie

określenia wysokości stawek w podatku od środków transportowych na 2013

rok (zał. nr.3)



bl Pan Andrzej Konarski

Odczytał projekt uchwały.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXl/154/2OL2 w sprawie

określenia wysokości stawek oraz zwolnień w podatku od nieruchomości na

20t3 rok (zał. nr.4)

cl PanJan Maciak

Odczytał projekt uchwały.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXl/155/20t2 w sprawie zmiany

Uchwały Budżetowej Gminy Belsk Duzy na rok 20t2 (zał. nr.5)

dl Pan Andrzej Adamczyk

Odczytał projekt uchwały.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXl/156/2012 w sprawie zmiany

Uchwały Budżetowej Gminy Belsk Duzy na rok 2012 (zał. nr.6)

e/ Pan Andrzej Konarski

Odczytał projekt uchwały.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXl/157 /2012 w sprawie zmiany

Uchwały Budżetowej Gminy Belsk Duży na rok 2Ot2 (zal. nr.7|

Pan Jan Maciak odczytał pismo Pani Dyrektor z Gimnazjum, skierowane do

Rady Gminy.

Pani MagdaIena Walewska -Żolcikzabrała głos i ustosunkowała się do

odczytanego pisma. Wyjaśniła, że właściciel nie reaguje na odgrodzenie swojej
posesji od terenu szkoły.

pan lreneusz Bałut

Założyc nitkę iwkopać słupki.

Pani Magdalena Walewska -Zołcik
Poinformowała że powiadomiono juz nadzór budowlany w Grójcu.

Pan Andrzej Konarski

Powiedzial, że nie mozemy wejść na teren prywatny , bez pozwolenia



właściciela . Mozemy wpłynąć na natożenie kary. Będziemy to pilotować. Kara

może zostać nałożona przez powiat.

Pkt.4.

Wolne wnioski i zapytania.

Pan Ireneusz Bałut.

Zaproponował zmiany w składzie Lokalnej Grupy Działania. Pan Kot nie poparł

wniosków mieszkańców swojej gminy.

Powiedział o swoich uwagach dotyczących drogi w Odrzywołku.

Pan Przybytniak Mirostaw wprowadził zamieszanie, nie będąc stroną w sprawie.
Przypomniał o piśmie złozonym na ręce Pana Adamczyka skierowane od Pana

Jasińskiego, poparte podpisem Pana Jarosława Cąderka ! Pani Wandy Conderek,

nie uzyskując odpowiedzl.

Zapytał czy Radca Prawny ma wolne? Gdyż mógł by moze stworzyć wniosek aby
zakończyc sprawę z Panem Matyjasem, bo nie wywiązat się z umowy.

W zwlązku z oświetleniem ulic, zaproponował przejechać się przez wioski. !

powiedział, ze nie powinno być lamp w niektórych miejscach.

Zobowiązać konserwatora do modernizacji 14 czerwca w terenie w Małym
Belsku. Pa n i Sołtysia k n ie daje przejezd żac d rogą gm iną.

Pan Andrzej Adamczyk

Poinformował, ze nie dostał pisma od Pana Jasińskiego.

Odnośnie Matyjasa to powiedział, że osobiście rozmawiał z nim i ma się on

udać do Wójta, aby załatwić sprawę polubownie. Wziął pieniądze, a nie

wywiązał się z umowy.

Pan Jan Maciak

Zgodzil się z Panem Bałutem. Odnośnie konserwatora zlikwidować !ampy

pa!ące się w dzień,lub mogły by niektóre lampy być zapalane później.

pan lreneusz Bałut

Chcę by Rada przegłosowała jego wniosek w sprawie Matyjasa.

Wszyscy radni jednogłośnie przegłosowali wniosek Pana Bałuta.



Pan Andrzej Adamczyk zamknął obrady XXl Sesji Rady Gminy

Na tym protokół zakończono .

protokółowała 
:

Młodszy refetent

rpkwttą


